
WIJKRAAD 
PARKWIJK-ZUIDERPOLDER-PENNINGSVEER

VAN DE VOORZITTER

Deze laatste wijkkrant van de 31e jaargang 
zou wel eens de laatste kunnen zijn. In haar 
coalitie programma heeft het gemeentebe-
stuur (B&W en meerderheid in de gemeen-
teraad) aangegeven per 1 januari 2024 de 
wijkraden te willen omvormen tot wijkplat-
forms. 

Onze wijkraad is het daar niet mee eens. 
In deze wijkkrant zal ik daar uitgebreid op 
in gaan. Niet alleen wij, maar ook diverse 
andere wijkraden en ingevoerde burgers, 
hebben bedenkingen tegen de huidige wijze 
van participatie. Er wordt aan een nieuw 
participatiebeleid gewerkt. Dat wijkt weinig 
af van die uit 2011. De gemeente past echter 
het participatie beleid toe zoals het hun 
uitkomt. B&W zal verplicht moeten worden 
het participatiebeleid zoals beschreven uit te 
voeren.  

Met de Oostpoort (omgeving station 
Haarlem-Spaarnwoude) wordt wederom 
opnieuw begonnen. Met een eerste voor-
zet vanuit onze wijkraad is uiteraard niets 
gedaan. Door een extern bureau is toen een 
basisplan opgesteld. Vervolgens mocht een 

architectenbureau met een proefverkaveling 
komen. En nu mag een nieuw bureau weer 
een nieuw plan maken. Ondertussen is daar 
een opvangcentrum voor statushouders ge-
vestigd en wordt er gewerkt aan een opvang 
voor Oekraïners. Uiteraard zonder ons te in-
formeren. Nu hebben we als wijkraad met de 
vestiging van vluchtelingen geen probleem. 
Wel met de procedure.  

Maar dat waren we ook al gewend met 
Domus+. Toen de locatiekeuze doorgedrukt 
was, stelde de raadscommissie, dat voor het 
vervolg geparticipeerd moest worden.  
Er is een wijkprojectgroep opgericht, waarin 
belanghebbenden èn gemeente gezamenlijk 
een conceptplan hebben opgesteld. Maar 
ondertussen heeft de gemeente ambtelijk 
een alternatief door de twee betrokken PvdA 
wethouders laten goedkeuren. Een plan 
waarin de essenties vanuit de omgeving 
worden genegeerd. 

Als je het coalitie programma goed door-
leest, dan past dit er allemaal wel in. Het stelt 
“Wanneer het belang van participatie niet 
opweegt tegen het belang van de gemeente 

voor kwetsbare groepen wordt geen partici-
patie georganiseerd”.  

Zo werd ook gepoogd het betaald parkeren-
beleid zonder inspraak door te voeren. 
Vooralsnog is, mede door inzet van o.m. onze 
vicevoorzitter, via een gerechtelijk proces 
hierover een referendum afgedwongen.  

Als ik word aangesproken over dergelijke 
ongewenste ontwikkelingen in de buurt, dan 
zeg ik vaak: de bewoners van onze wijk heb-
ben in meerderheid voor deze partijen in de 
coalitie gekozen. 

Tenslotte, het ziet er naar uit dat wijkraden 
nog een tijdje geduld worden, maar of het 
leuk of effectief genoeg blijft om door te 
gaan, is voor sommigen onder ons de vraag. 

Op de diverse actualiteiten wordt in deze 
wijkkrant nader ingegaan.  

Ik wens jullie veel leesgenoegen.  

Ronald Fukken

jaargang 31 | najaar 2023
wijkkrant

De oeverlanden van De Liede vormen een 
parel aan de oostkant van Haarlem. Er 
groeien zeer bijzondere planten waaronder 
het vleesetende plantje zonnedauw. Maar 
het meest bijzondere is de lepelaar kolonie. 
Omdat een spoorlijn en een snelweg De 
Liede doorsnijdt, zijn er twee verschillende 
delen ontstaan met elk een eigen karakter. 
De Liede is van oorsprong een veenstroom 

die water van een hoogveengebied naar 
het IJ bracht. Het kent veel landschappelijke 
verrassin¬gen.

Veel werkzaamheden in deze natuurge-
bieden wordt uitgevoerd door een vrijwil-
ligersgroep, voor deze groep zoeken we 
versterking.

GEÏNTERESSEERD?
Stuur dan direct jouw  
motivatie aan boswachter 
Anne Albers via a.albers@
landschapnoordholland.nl

Heb je vragen? Neem dan contact  
op met Anne op 06-82080481.

VACATURE VRIJWILLIGER NATUURBEHEER EN TERREINONDERHOUD ‘DE LIEDE’ IN HAARLEM – OOST



OPENBARE WIJKRAADSVERGADERING 2 JANUARI 2024

SUCCESVOLLE OPENING VAN DE HERNIEUWDE ROMEINSE ROUTE!

Hierbij nodigt de wijkraad Parkwijk-
Zuiderpolder-Penningsveer u uit voor 
de openbare wijkraadsvergadering op 
dinsdagavond, 2 januari, vanaf 20.15 uur. 
Inloop 20.00 uur Restaurant Reinaldahuis. 
Na afloop is er de nieuwjaarsreceptie. 

De wijkraad zal daar een overzicht geven 
van hun activiteiten en van diverse ont-
wikkelingen, die van belang waren/zijn 
voor de wijkbewoners. Tevens wordt een 

vooruitzicht gegeven voor het komende 
jaar. 

We bestaan als wijkraad nog steeds, maar 
onze toekomst is ongewis. Wellicht weten 
we 2 januari meer, maar we betwijfelen 
dat. In ieder geval is het goed om met 
zoveel mogelijk bewoners daarover van 
gedachten te wisselen. Hoewel wij  
volgens de gemeente geen vertegen-
woordigers van de bewoners zijn en zeker 

geen exclusieve vertegenwoordigers, zien 
wij onze taak wel om de wijk te informe-
ren en te bediscussiëren wat de gemeen-
te met ons voor heeft en andersom de 
gemeente kunnen informeren wat in de 
buurt leeft.  

Wij hopen op een grote opkomst.

Duik in het Romeinse tijdperk met ver-
nieuwde wandelroutes

Afgelopen september was het zover: de 
feestelijke heropening van de vernieuwde  
Romeinse route in Spaarnwoude Park. 
Mede mogelijk gemaakt door de vrucht-
bare samenwerking tussen Recreatie-
schap Spaarnwoude, de gemeente 
Velsen, de Archeologische Werkgroep  
Velsen, Stichting Oer-IJ en het Route-
bureau, bood de route bezoekers een 
fantastische wandelervaring door de rijke 
geschiedenis van het gebied. 

In Haarlem gaat het vertrouwen in de 
politiek gelijk op met het landelijke beeld, 
met dat verschil dat landelijk meer naar 
rechts neigt en Haarlem meer naar links. 
Dit vertrouwen is landelijk gezakt tot 
40%, in Haarlem nog maar 35%. Voor 
Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer is 
dit beeld nog sterker. Ondanks dat bij de 
provinciale verkiezingen nagenoeg overal 
de BBB als grootste partij uit de bus 
kwam, waren in onze wijk Groen Links 
en PvdA de grootste partijen. Eigenlijk 
merkwaardig, want ondanks dat volgens 
gemeentelijk beleid “oost” meer gelijkge-
trokken zou moeten worden met “west”, 
worden zo ongeveer alle onwelgevallige 
zaken in ons stadsdeel gedropt. In een 
overleg met de burgemeester liet deze 
zich ontvallen dat door het stemgedrag 
in onze wijk de meerderheid voor vesti-
ging van Domus+ is. Datzelfde geldt ook 
voor het beleid betaald parkeren en het 
referendum daarover. In de openbare 

wijkraadvergaderingen wordt daar vaak 
tegen geageerd. Onze reactie daarop is 
steevast: als je daarop tegen bent moet 
je niet op die partijen stemmen. De les 
mag zijn: lees bij verkiezingen goed de 
programma’s van de partijen waar je op 
wilt stemmen, maar kijk ook goed wat 
die partijen de afgelopen tijd hebben 
gedaan. Verkiezingsbeloften: wij hebben 
er weinig geloof meer in. Een nieuw col-

lege gesteund door de meerderheid van 
de raad (de coalitiegenoten) zal zich daar, 
als het hun niet uitkomt, niet aan houden. 
Als voorbeelden, beleid is niet bouwen in 
de groene zoom, maar voor Domus+ en 
zonnepanelen op Schoteroog  houden ze 
zich daar niet aan. Dus behalve de partij-
programma’s lezen, vooral ook kijken in 
hoeverre ze zich de laatste periode daar-
aan gehouden hebben. 

ALGEMENE BESCHOUWINGEN
BEN JE ERGENS TEGEN, STEM DAN NIET OP PARTIJEN DIE JUIST DAT ONDERSTEUNEN

5 september 2023   
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WIJKPLATFORMS
Argumenten van de gemeente waren: 

“we werken op verschillende manieren 
samen met inwoners. We spreken nog 
duidelijker af wat we van elkaar mogen 
verwachten. We zetten in op wijkplat
forms. 

We nemen afscheid van de wijkraden als 
belangenbehartiger en woordvoerder van 
de wijk”.  

Het wezenlijke verschil tussen wijkraad 
en wijkplatform is dat een wijkraad van 
onder af, “bottum up”, is georganiseerd 
en een wijkplatform van boven af, “top 
down” door de gemeente. De gemeente 
bepaalt daarbij de kaders waarbinnen 
geparticipeerd mag worden. En dat is op 
basis van door de gemeente bepaalde 
uitgangspunten.  Of te wel op “stoeptegel 
niveau”. Verder willen ze een bredere par-
ticipatie, waarbij grote kans op verdeeld-
heid en dan kan de gemeente kiezen 
voor wat hun het beste uitkomt. Kortom: 
“Verdeel en heers”. 

Sommige wijkraden gaan positief  
meewerken, sommige verzetten zich en 

sommigen heffen zichzelf op. Onze wijk-
raad heeft nog geen eenduidig stand-
punt ingenomen. 

Wat zonneklaar is, is dat de gemeente van 
de wijkraden, zoals nu georganiseerd, 
af wil. Maar is over de invulling van de 
gewenste wijkplatforms tot nu toe vaag. 
Door de portefeuillehouder, wethouder 
Floor Roduner, worden Zijlweg-west en 
de wijkraad zuid-west als goede voor-
beelden genoemd.  

Zijlweg-west is een klein geloot wijk-
forum. Ze krijgen een aanzienlijk hoger 
budget dan de normale wijkraden om 
o.a. bijeenkomsten en vergroenings zaken 
te organiseren. Het gewenste aantal 
gelote leden, dat wil meedoen, is lang 
niet gehaald. Van insiders hoor ik dat de 
wijkraad zuid-west in belangrijke mate 
uiteengevallen is. Onze wijkraad behoort 
tot de goed functionerende wijkraden, 
maar dat wordt door de gemeente als 
lastig ervaren.  

In ons politieke bestel is dualisme inge-
voerd. De gemeenteraad is formeel de 
baas en controleert B&W als uitvoerend 

bestuurslichaam. In de huidige praktijk 
maakt de meerderheid van de raad deel 
uit van de coalitie, de partijen die de 
wethouders in B&W leveren. In overleg 
met de betrokken wethouder wordt 
het stemgedrag afgestemd, hoewel dit 
eigenlijk niet mag. Als een coalitiegenoot 
bij belangrijke zaken tegen stemt, moet 
hij, liefst uit eigen beweging, de partij 
verlaten. Dit werkt landelijk ook zo. Dit 
fenomeen leidt tot de landelijke maar 
ook gemeentelijke omvang van splin-
terpartijen. Het gemeentebeleid lijkt dit 
te willen bestendigen, waarbij de oppo-
sitie monddood blijft en participatie bij 
tegengestelde belangen kansloos is. Vele 
goedbedoelende vrijwilligers zullen dan 
wellicht afhaken.   
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PARKEERREFERENDUM LAAT JE NIETS OP DE MOUW SPELDEN! 

De gemeente moet een referendum 
houden over de plannen om betaald 
en gereguleerd parkeren in te voeren. 
Om misverstanden te voorkomen wil-
len we iedereen van de juiste informa-
tie voorzien. Eén van de misverstanden 
is dat het referendum uitsluitend over 
het invoeren van betaald parkeren in 
11 wijken van Haarlem gaat. Dat is niet 

juist!  Het gaat over betaald parkeren 
in 11 wijken ÉN waar mogelijk in heel 
Haarlem. 
Zie hieronder de letterlijke tekst uit 
de Nota Uitwerking Parkeerregulering 
(pag 5; 2.1 punt 1) 

‘Haarlem laat de huidige eindgrenzen 
voor parkeerregulering in de stad los 
en maakt het mogelijk om, als sprake is 
van een hoge parkeerdruk of in en rond 
gebieden waar veel woningen worden 
gebouwd, parkeerregulering in de hele 
stad in te voeren.’ 

Het gaat dus niet alleen over betaald 
parkeren, maar vooral ook over gere-
guleerd parkeren. Waardoor Canadees 
parkeren verboden wordt en veel 
parkeerplekken verdwijnen.

Je kan een vergunning kopen voor de 
eerste auto in het huishouden en voor 
de 2e auto alleen zolang de voor-
raad strekt. Meerdere vergunningen, 
voor b.v. nog inwonende kinderen, 

kan meteen al niet meer. Voor nieuwe 
bewoners kan de tweede vergunning 
meteen al niet meer. Visite moet wor-
den aangemeld en betaald parkeren.

Dus als je mensen kent die denken dat 
hun wijk niet onder het parkeerregiem 
van de gemeente valt en dus niet te 
maken krijgen met betaald parkeren, 
geef ze deze informatie. Anders hebben 
ze in de toekomst spijt dat ze, op basis 
van halve informatie, niet hebben ge-
stemd. Wij laten ons niets op de mouw 
spelden en we hopen jullie ook niet!  

In één van de laatste commissieverga-
deringen werd door de fractievoorzit-
ter van de PvdA, de heer Wiedemeijer, 
medegedeeld dat Schalkwijk zich geen 
zorgen hoefde te maken. Gezien de 
voorliggende Nota Uitwerking Parkeer-
regulering is dat overduidelijk een 
leugen.  

Wim Kleist en Jan Wakker 
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PARTICIPATIE
Afgelopen 11 september is een  
concept Beleidskader participatie 
door B&W vastgesteld.  
Motto is “Samen de stad maken”.

Uit de nota:

“Participatie is een essentieel onderdeel 
van onze democratie. Het stelt burgers 
in staat een actieve rol te spelen in de sa
menleving en bij te dragen aan een goed 
functionerende democratie. Bij participa
tie werken bestuurders, inwoners, andere 
belanghebbenden en ambtenaren samen 
aan ontwikkelingen in de stad.

De inbreng van Haarlemmers die nu 
al vaker betrokken zijn bij participatie
processen (wijkraden en andere betrok
ken Haarlemmers) zijn betrokken bij het 
opstellen van dit beleidskader.

Op 1 januari 2024 treden de Omgevings
wet en de Wet Versterking participatie in 
werking. De eerste wet stelt participatie 
gedeeltelijk verplicht bij beleid over de 
fysieke leefomgeving. De tweede wet 
heeft als doel om o.m. gemeentes aan te 
sporen inwoners beter te betrekken bij de 
voorbereiding, uitvoering en evaluatie 
van beleid”. 

De nota geeft een warm pleidooi voor 
burgerparticipatie. Dat 

deed de vorige nota ook al. Echter werd 
de beoogde participatie nauwelijks nage-
leefd en soms wil een wethouder er ook 
niets van weten. Vandaar de conclusie dat 
de raad moet afdwingen, dat het parti-
cipatiebeleid ook gevolgd gaat worden. 
Anders is het weer een kostbare papieren 
tijger.

“WE DOEN AFSTAND VAN DE  
PARTICIPATIELADDER”.
De onderste trede daarvan is informatie, 
wat natuurlijk geen participatie is. Maar 
zelfs dat wordt regelmatig nagelaten. Als 
wijkraad kregen we van de gemeente 
geen enkele informatie over de vestiging 
van een opvang voorziening van Oekra-
iners (waar we overigens geen bezwaar 
tegen hebben) en van een plan voor 
woonwagenkamp, weer in ons gebied. 

De nota is zelfs heel positief over  
“Meebeslissen”. 

“Bewoners beslissen mee over de inrich
ting en uitkomsten van het proces. De 
zeggenschap over de uitkomst van het 
proces ligt bij de participanten. Bij over

heidsparticipatie gaat het altijd over 
meebeslissen”.

Nu is van de wijkraden wel invloed 
op het beleid mogelijk, maar geen 
zeggenschap. In de praktijk wordt 
alleen wat van burgers/wijkraden 
overgenomen als een projectleider 
openstaat voor participatie. Een 
handicap is dat veel uitbesteed 
wordt aan (dure) particuliere 
bureaus en dat wijzigingen geld 
kosten. Door de participatie af 
te schalen kan de gemeente dit 
voorkomen. Te verwachten is dat 
wijkplatforms toch over beleid 
en plannen zullen willen blijven 
adviseren. 

In het collegeprogramma staat in 
tegenstelling tot de genoemde 
participatievoornemens :

“Wanneer het belang van 
participatie niet opweegt tegen 
het belang van de gemeente 
voor kwetsbare groepen wordt 
geen participatie georganiseerd. 

Bij stedelijke vraagstukken bepaalt de 
gemeente de kaders en zijn wijkraden/
platforms geen exclusieve participant”.

De gemeente vindt ten slotte, dat wijk-
raden de bewoners onvoldoende repre-
senteren. De vraag is of de gemeente de 
bewoners wel goed representeert. 50% 
van de bevolking stemt. Daarvan is de 
coalitie, die B&W volgt, iets meer dan 50 
%, dus totaal maar iets meer dan 25% van 
de bevolking. De ambtenaren en zeker 
de externe adviseurs, die B&W adviseren 
en de plannen maken, representeren de 
bewoners nauwelijks en weten vaak niet 
wat er leeft. 

Toch weer later dan gepland heeft op  
31 oktober het college besloten het 
concept beleidskader participatie vrij te 
geven voor inspraak. De inspraakperiode 
loopt nu van 6 november tot 18 decem-
ber. De commissie bestuur bespreekt het 
kader op 23 november.  

Vooral om verwachtingen te managen. 
Het college heeft nog iets scherper ver-
woord dat vastgesteld beleid leidend is 
en dat bijna nooit tegemoetgekomen kan 
worden aan alle belangen van verschil-
lende betrokkenen. 

De stukken zijn te vinden op: 
www.gemeentebestuur-haarlem. 

notubiz.nl/vergadering/1169152

en: 

haarlem.nl/aanpassing-participatiebeleid
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OOSTPOORT
OP WEG NAAR EEN MASTERPLAN VOOR HART VOOR OOSTPOORT

John Pierik, Senior Projectmanager  
Gebiedsontwikkeling, Gemeente Haarlem 

Dinsdag 10 oktober organiseerde de 
gemeente een bijeenkomst in Brasserie 
Oostpoort om te praten over de plannen 
voor Hart voor Oostpoort. Mensen uit de 
buurt en betrokken organisaties waren 
uitgenodigd om te bespreken wat er tot 
nu toe bekend is over het gebied.

INFORMATIE OVER HET GEBIED
De gemeente liet de eerste uitkomsten 
van een gebiedsanalyse zien en vertelde 
wat belangrijk is voor de ontwikkeling 
van Oostpoort. Ze keken naar wonen, 
werken, groen, bereikbaarheid, duur-
zaamheid en gezondheid. Deze informa-
tie is nodig om te ontdekken wat goed 
gaat en wat moeilijk is in het gebied. Dit 
helpt bij het maken van een masterplan 
voor Hart van Oostpoort.

IDEEËN UIT DE BUURT
Bezoekers die er waren, mochten ook 
ideeën geven. Ze wilden bijvoorbeeld 

maatregelen tegen hitte en een betere 
verbinding met de Veerplas. Ook was er 
een idee om goedkope huizen te bouwen 
van hout.

VERSCHILLENDE SCENARIO’S
In de komende maanden gebruikt de ge-
meente alle informatie om verschillende 
scenario’s te maken voor het gebied. We 
verwachten dat we hier in de lente van 
2024 mee klaar zijn. Mensen kunnen dan 
weer naar de plannen komen kijken en 
hun mening geven.

MASTERPLAN HART VOOR  
OOSTPOORT
De gemeente werkt sinds afgelopen 
zomer aan het Masterplan voor Hart voor 
Oostpoort. Hierin staan de doelen en re-
gels voor de ontwikkeling van het gebied. 
Het plan beschrijft ook hoe het eruit komt 
te zien en waar mensen straks wonen, 
werken, fietsen, parkeren en van groen en 
water kunnen genieten.

Meer weten over Oostpoort? Kijk op 
www.haarlem.nl/ontwikkeling-oostpoort 

STATUTEN
Per 7 oktober 1992 is  bij notariële acte de 
STICHTING WIJKBELANGEN PARKWIJK / 
ZUIDERPOLDER in het leven geroepen. 

De Stichting stelt zich ten doel om de 
belangen van de wijkraad te behartigen 
(art.3), middels art.4:
a. het organiseren van aktiviteiten en werk-

zaamheden die passen in de doeldstelling
b. opkomen voor belangen in overlegor

ganen,inspraakprocedures en andere 
gemeentelijke procedures

c. onderhouden van contacten en samen-
werking met organisaties voor zover van 
belang

d. inschakelen van deskundigen
e. alle wettige middelen    

De wijkraad is een volgens de verordening 
op de Wijkraden gekozen en door de ge-
meente Haarlem erkende  vertegenwoordi-
ging van de bewoners van de wijk (art.2).

Zeker, nu de gemeente een en ander van 
plan is met de wijkraden, dat mogelijk strij-
dig is met de doelen van de wijkraad en de 
stichting, is het van belang dat de statuten 
op een paar onderdelen geactualiseerd 
worden.

De begrenzing van het grondgebied (art.2) 
is uitgebreid met het gebied tussen  
Zuiderpolder en Penningsveer en zal in de 
statuten aangepast moeten worden. Daar-
binnen vallen nu ook de Veerplas en omge-
ving en Oostpoort-noord, of wel Hart van 
Oostpoort. Verder kan de notaris natuurlijk 
in juridische zin de statuten actualiseren.

Wij zullen dit in een komende wijkraad aan 
de orde stellen en hopelijk in komende 
jaarvergadering bekrachtigen.

Ronald Fukken, voorzitter
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SCHIPHOL 
GEVOLGEN PFOS-VERGIFTIGING SCHIPHOL VEEL ERNSTIGER  
DAN GEDACHT, SANERING UIT ZICHT. 

Afbeelding van Johann van der Geest via Pixabay

Voor Zeer Zorgwekkende Stoffen (ZZS) 
zijn alle bedrijven met een omgevings-
vergunning milieu verplicht om vijfjaar-
lijks een ZSS-inventarisatie in te dienen 
bij de de Omgevingsdienst Noordzee-
kanaalgebied (OD NZKG). Ook Schiphol 
moet hier aan voldoen. Omdat Schiphol 
tot nu toe geen volledige ZZS-inven-
tarisatie heeft ingediend, is een last 
onder dwangsom opgelegd. Schiphol 
heeft inmiddels daaraan voldaan, maar 
volgens de OD NZKG is het slechts 
gedeeltelijk aangeleverd. Daarom is een 
nieuwe last onder dwangsom opgelegd 
van €50.000. Schiphol heeft tot  
1 december 2023 de tijd het compleet 
aan te leveren. Tijdens een inspectie 
bleek dat 8 partijen met PFAS vervuilde 
grond langer dan de maximaal toege-
stane drie jaar lag opgeslagen bij de 
tijdelijke opslag plaats. Deze partijen 
moeten binnen 8 weken zijn afgevoerd 
naar een erkende verwerker. Schiphol is 
inmiddels begonnen met het afvoeren 
van grond. 

Als kiesman heb ik de omgevingsdienst 
naar het verdere verloop gevraagd. 
Daarop is het volgende geantwoord.

“De opslag van met PFAS verontreinigde 
grond betrof een periode van langer dan 
drie jaar. Er is door Schiphol een “gedoog

verzoek” voor de overschrijding van de 
opslagtermijn ingediend.  Zij zijn bezig met 
de behandeling van dit gedoogverzoek 
en verwachten volgende week tot een 
afronding te komen. Vanwege de com
plexiteit van deze zaak is er helaas nog niet 
voldoende duidelijkheid om mij goed te 
informeren”. 

Reden voor mijn vraag was dat uit 
metingen van de Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied blijkt dat een 
gebied van circa honderd vierkante 
kilometer rond Schiphol zwaar vervuild 
is met het zeer giftige PFOS.  Sinds 2008 
wordt voortgemodderd met een “tijde-
lijke” oplossing, die is gekozen vanwege 
de lage kosten, maar voldoet inmiddels 
niet meer aan de aangescherpte nor-
men. In de tussentijd sijpelt het gif naar 
de omgeving en is het aangetroffen in 
onder meer het bodemwater, de grond 
en de Ringvaart. Het kan toch niet zo 
zijn dat de gezondheid, het welzijn, van 
onze bewoners, ondergeschikt is aan de 
commercie. Wederom houdt Schiphol 
zich niet aan de geldende normen, zoals 
al vele malen is gebleken, 

Wim Kleist,  Kiesman Maatschappelijke 
Raad Schiphol (MRS)  

PRINS BERNHARDLAAN

De Prins Bernhardlaan is toe aan groot 
onderhoud en nieuw asfalt. Dit wordt 
gecombineerd met een nieuwe inrich-
ting van het noordelijke deel van de 
weg: het deel tussen de Zomervaart 
en de Amsterdamsevaart. Het ontwerp 
voor de nieuwe inrichting is in lijn met 
de speerpunten van het coalitieakkoord; 
groener, klimaatadaptief en veiliger 
voor fietsers en voetgangers. 

De Prins Bernhardlaan wordt versmald, 
waardoor het onverharde oppervlak 
toeneemt met 1.500 m2. Er worden  
74 bomen toegevoegd, heesters, 
kruiden en een wadi in de middenberm. 
Het oversteken van de Prins Bernhard-
laan wordt veiliger en gemakkelijker 
waardoor de weg minder als barrière 
zal worden ervaren. 

In september en  
oktober 2022 is input 
verzameld van bewo-
ners en ondernemers 
o.m. in een bijeen-
komst met ongeveer  
40 deelnemers.  
Er is ook overlegd 
met stakeholders, 
zoals wijkraden 
en het Platform 
Groen. Mede op 
basis hiervan 

is het Voorlopig Ontwerp tot 
stand gekomen. Door enkele aanpas-
singen hoeven vijf bomen met een 
leeftijd ouder dan 50 jaar niet gekapt te 
worden. Enkele andere bomen worden 
verplaatst in plaats van gekapt. 

Vooruitlopend op de herinrichting van 
het noordelijke deel, wordt het groot 
onderhoud aan het zuidelijke deel al 
eind 2023 uitgevoerd. 
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DOMUS+
Voor dit project is op 2 februari 2022 een 
startnotitie vastgesteld door de gemeen-
teraad (BBV 2021/630224). 

Daarin laat de gemeente een voorziening 
voor beschermd wonen bouwen aan de 
Nieuweweg 2 voor 24 uitbehandelde 
kwetsbare mensen, sommigen met een 
criminele achtergrond, die vanwege 
een combinatie van psychiatrische- en 
verslavingsproblemen niet zelfstandig 
kunnen wonen. De volgende stap is het 
wijzigen van het bestemmingsplan. De 
huidige bestemming ‘agrarisch’ moet 
ten behoeve van het deel van het terrein 
waar Domus Plus komt, worden gewij-
zigd in ‘maatschappelijk’. Op de rest van 
het terrein aan de Nieuweweg is ruimte 
voor andere functies. Daartoe wordt een 
plan gemaakt voor het hele terrein aan 
de Nieuweweg 2, waar de nieuwbouw 
van Domus Plus in past. De betrokken 
belanghebbenden, die lid zijn van de 
wijkprojectgroep, hebben samen met 
de gemeente gewerkt aan een voorstel 
dat dient om een optimale veiligheid te 
krijgen en als basis voor het ontwerp-
bestemmingsplan. Het voorstel van de 
wijkprojectgroep is om de bestaande 
boerderij en land om te vormen naar een 
buurttuinderij, waar op ecologische wijze 
voedsel verbouwd wordt, waar plek is 
voor ontmoeting en waar natuurwaar-
den en ecologische waarden worden 
versterkt. Het terrein rondom Domus Plus 

wordt ingericht met 
veel groen en wordt 
door water en een 
groene en geluidwe-
rende erfafscheiding 
gescheiden van het 
Reinaldapark, de 
Nieuweweg en van 
het terrein voor de 
buurttuinderij. Dit 
heeft geleid tot een 
opzet waarbij  
Domus+ redelijk afge-
schermd is van de recreatieve routes in de 
omgeving. Door de landschapsinrichting 
moet visueel contact tussen Domus+  
en de Nieuweweg (aanschreeuwen,  
dreigend naar toe lopen, e.d.) niet  
mogelijk zijn.  

In de B&W nota stelt de gemeentelijke 
procesmanager: 

“Uiteindelijk hebben de gesprekken geleid 
tot een concept veiligheids en beheer
plan dat op 23 maart 2023 is besproken in 
de commissie Samenleving. Ook hebben 
de gesprekken geleid tot een schetsplan 
en functioneel programma van eisen. Dit 
is aan de wijkprojectgroep gepresenteerd 
op 17 april 2023, in bijzijn van wethouder 
Diana van Loenen PVDA. Deze uitwerking 
door de gemeente is overeenkomstig 
de afspraken die op de bijeenkomsten 
met de wijkprojectgroep gemaakt zijn. 

Wijkprojectgroep en gemeente zijn het op 
grote lijnen dan ook met elkaar eens over 
de inrichting van het gebied. Wel bleek er 
verschil van inzicht te zijn over een heuvel 
of richel met bosschages die volgens de 
aanwezigen van de wijkprojectgroep zou 
moeten komen op de kavel tussen Domus 
Plus en de Nieuweweg. Afgesproken werd 
dat de wijkprojectgroep haar standpunt 
toe zou lichten in een mail. Die mail heeft 
de gemeente ontvangen op 25 april. 
De betrokken wethouders hebben een 
afweging gemaakt hierover die ik aan de 
wijkprojectgroep heb gemaild op 2 juni 
2023”.  

De niet ambtelijke leden van de wijk-
projectgroep zijn het totaal niet eens met 
deze weergave. Er was duidelijk sprake 
van verschil van mening tussen project- 
en lijnorganisatie. Als er gekozen is voor 
een projectorganisatie, dan moet de uit-
komst van de projectgroep bepalend zijn 
voor wat door de lijn wordt uitgewerkt 
en dient de basis te zijn voor het ontwerp 
bestemmingsplan. 

Het niet ambtelijke deel van de wijk-
projectgroep wilde als uiterste minimum 
voor de veiligheid een “zero tolerance” 
opnemen. Als kinderen door één van  
Domus+ bewoners wat wordt aangedaan, 
wordt hij verwijderd. Dit wil de gemeente 
niet in het veiligheidsplan opnemen.  

De gemeentelijke landschapsarchitect 
wil het weiland tussen Domus+ en de 
Nieuweweg open houden omdat hij dat 
landschappelijk mooier vindt. Hij  wij-
zigde het concept buiten de projectgroep 
zodanig, dat de essentie van het ruimte-
lijke veiligheidsaspect onderuit gehaald 
wordt. Het veiligheidsaspect is de reden 
van het bestaan van de wijkprojectgroep. 
De projectgroep wil via een lage wal, 
verbrede sloten en bossages, dat er geen 
zicht is tussen Domus+ en de Nieuwe-
weg. Zij wil maximale garanties voor een 
landschappelijke invulling gericht op 
fysieke veiligheid. 
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Één van de grote projecten binnen onze 
wijk is het BEA PARK, waarvan de ontwik-
keling gestart is in 2014. Het hele gebied 
ten noorden van het Reinaldahuis langs 
de Prins Bernhardlaan t/m het winkel- en 
woon-complex aan het Prinses Beatrix-
plein, het gebied ten noorden van de 
flats langs de westzijde van de Vincent 
van Goghlaan, evenals de flat op de hoek 
van de Leonard Springerlaan en de Vin-
cent van Goghlaan, inclusief de Prinses 
Beatrixdreef, alles gaat vanaf  
2025 veranderen. 
 
Het wordt een project dat vele jaren in 
beslag gaat nemen en onvermijdelijk 
voor overlast gaat zorgen door eerst 
sloop en daarna nieuwbouw. Denk aan 
bewoners en winkeliers in de eerst te slo-
pen bebouwing, zij zullen met hulp van 

de instanties moeten verhuizen. Al dan 
niet tijdelijk. Direct omwonenden krijgen 
te maken met overlast. Andere wijkbewo-
ners ook, maar natuurlijk minder.

Hoe het er qua indeling uit gaat zien, 
wordt zichtbaar in bijgaande afbeeldin-
gen uit het Stedenbouwkundig Plan en 
Inrichtingsplan Openbare Ruimte, zoals 
gepresenteerd op 31 oktober 2023. Hoe 
de diverse gebouwen er precies uit gaan 
zien, wordt later nog bepaald. We zien nu 
alleen de bouwvorm en inpassing in de 
omgeving.

In december 2023 zal het Ontwerp  
Bestemmingsplan ter inzage komen,  
waar iedereen na kennisname gedurende 
6 weken op kan reageren.
Alle plannen en details zijn te volgen op 

een speciale pagina van de website van 
de gemeente Haarlem: www.haarlem.nl  
Type vervolgens in het zoek-veld Beatrix-
plein in en maak uw keuze. Als wijkraad 
zullen wij een zienswijze indienen over de 
locatie van de Internationale Taalklas (ITR) 
die ons inziens vraagt om ongelukken 
door brengen en halen van kinderen op 
dit drukke kruispunt.
Ook kunt u de bijgevoegde QR-code met 
de camera van uw telefoon, tablet of 
laptop inscannen, u gaat dan rechtstreeks 
naar de goede pagina. 

Jan Wakker

BEA-PARK
ONTWIKKELING BEA PARK
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HERINRICHTING ZUIDERPOLDER  
HET PROJECT
De openbare ruimte in de Zuiderpolder is 
verzakt, bestrating is slecht en de kwa-
liteit van het water in de sloten veroor-
zaakt vissterfte en stank, omdat het riool-
stelsel niet meer voldoet aan de eisen. De 
riolering, drainage en verharding moeten 
daarom worden vervangen. Gelijktijdig is 
er de wens het hemelwater van daken en 
verhardingen af te koppelen. De wijkraad 
heeft aangegeven dat wijzigingen in de 
straat in overleg met de bewoners moet 
gebeuren. 

Bij fase 1, de Amnesty Internationalweg 
‘groot onderhoud’, zal de wegindeling 
vrijwel gelijk blijven daarom wordt alleen 
de wijkraad betrokken. Na de vaststelling 
van de startnotitie met het schetsont-
werp en het programma van eisen zullen 
bewoners begin 2024 kunnen reageren 
op het voorlopig ontwerp dat dan be-
kend wordt gemaakt. De gemeente gaat 
een bijeenkomst in de buurt organiseren. 
In fase 2 zal wel eerst bij de bewoners 
de wensen worden opgehaald voor het 
maken van een ‘integraal’ schetsontwerp 
en een programma van eisen per straat. 

Er is onderzocht of een andere inrichting 
voor fase 1, met bv een verspringende 
middenlijn, leidt tot lagere snelheden. 
Maar dan zouden veel bomen moeten 
worden gekapt. De inrichting wordt ver-
beterd zodat de weg meer aan de 30km 
eisen gaat voldoen. Het wordt een asfalt-
weg met aan beide zijden 2m brede rode 

banen voor fietsers. Het aantal parkeer-
plaatsen verandert niet. Voor de parkeer-
plaatsen zijn er twee keuzes: 1) op het 
niveau van de stoep om de weg optisch 
te versmallen, 2) op niveau van de weg 
waardoor meer regenwater geborgen kan 
worden. In het voorlopig ontwerp wordt 
deze keuze gemaakt.

Onder de parkeerplaatsen komt een sys-
teem met nieuwe voedzame grond voor 
de bomen waar regenwater een tijdje 
behouden blijft. Het regenwater van de 
weg stroomt via een goot langs de par-
keerplaatsen naar de nieuwe hemelwa-
terafvoer. Hier kunnen ook de woningen 
op aangesloten worden. Die actie 
ligt bij de bewoner. Tot de erfgrens 
wordt een aansluiting gemaakt 
voor de woningen. De gemeente 
doet een voorstel wat de voor-
waarden zijn als zij uw woning 
daarop aansluiten. Het regenwater 
van stoep en parkeerplaatsen zal 
kunnen infiltreren in de parkeer-
plaatsen omdat de verharding 
bestaat uit waterdoorlatende 
verhardingselementen. De boom-
spiegels kunnen niet veel groter 
worden. Er wordt onderzocht of 
ze beplant kunnen worden met 
laag blijvende of goed te snoeien 
struiken. Vier bomen zijn slecht 
en worden vervangen door een 
andere soort boom met vrijwel 
dezelfde koon als de huidige linde-
bomen. Struiken en boomsoorten 

worden zodanig gekozen kan ze lange 
tijd een voedselbron zijn voor insecten. 
Met de uitvoering wordt gestart eind 
2024. De oplevering wordt halverwege 
2025 verwacht. Ook het Meerspoorpad 
(fase 2a) wordt aangepast naar de eisen 
van de provincie voor de ‘doorfietsroute’. 
Het fietspad wordt verbeterd en krijgt 
voorrang op wegen en paden die het 
fietspad kruisen. De uitvoering start na 
het werk van fase 1, Amnesty Internatio-
nalweg. De ontwerpplannen voor fase 2b 
starten voor de zomer van 2024.
Inmiddels is de urgentie vergroot door 
de regenoverlast, waardoor kruipruimtes 
onder woningen vol met water staan.

FASERINGSKAART
ZUIDERPOLDER
FASERINGSKAART
ZUIDERPOLDER

AANMELDEN VOOR NIEUWSBRIEVEN
Geachte mede wijkbewoners en wijk-
geïnteresseerden,

Gemiddeld twee keer per jaar voorziet de 
wijkraad u via de wijkkrant van informatie 
over wat er in onze wijk speelt, of gaat 
spelen.

Daarnaast is er 10 keer per jaar gelegen-
heid om elkaar te ontmoeten en van 
gedachten te wisselen tijdens onze open-
bare vergaderingen. Deze worden elke 
eerste dinsdag van de maand (behalve 
de vakantiemaanden juli en augustus) 
gehouden in het restaurant van het 
Reinaldahuis: inloop 20:00 uur, aanvang 
20:15 uur, pauze 21:00 uur met hapje en 
drankje. Einde vergadering 22:00 uur met 
mogelijkheid om tot 23:00 uur met elkaar 
na te praten.

Ook hebben we natuurlijk onze website 
www.parkwijk-zuiderpolder.nl en onze 
Facebook pagina.

Daarnaast willen wij u graag de mogelijk-
heid bieden om tussentijds rechtstreeks 
geïnformeerd te worden door toezending 
van onze Nieuwsbrieven per e-mail. 
Toezending is in principe 1x per maand. 
Op deze manier blijft u altijd snel op 
de hoogte van het belangrijke actuele 
nieuws over plannen en activiteiten in 
onze wijk.
Gezien de onzekerheid van het beschik-
baar blijven van subsidie, is ook het kun-
nen blijven uitbrengen van de wijkkrant 
niet zeker. Om iedereen in de wijk toch 
op de hoogte te kunnen blijven houden 
van het wijknieuws, is bereikbaarheid per 
e-mail heel belangrijk.

U kunt zich hiervoor aanmelden door het 
sturen van een e-mail naar:

nieuwsbrieven.wijkraad.pzp@gmail.com

Vermeld in dit bericht uw naam (en even-
tuele organisatie) plus uw e-mail adres.

Uiteraard worden uw contactgegevens 
NIET gedeeld met andere personen en/
of organisaties.

P.S. Ontvangt u nu al aankondigingen van 
de openbare wijkraadsvergaderingen 
per e-mail, dan hoeft u zich niet opnieuw 
aan te melden. U ontvangt dan ook de 
Nieuwsbrieven.

Jan Wakker

9

w
ijk

ra
ad

 p
ar

kw
ijk

-z
ui

de
rp

ol
de

r-
pe

nn
in

gs
ve

er
 | 

 ja
ar

ga
ng

 3
1 

| n
aj

aa
r



DE LAATSTE ONTWIKKELINGEN BIJ DE VEERPLAS  
Recreatieschap Spaarnwoude organiseerde 
donderdag 19 oktober een inloopbijeen-
komst over de plannen voor De Veerplas.

Het Recreatieschap wil het gebied bij de 
Veerplas ontwikkelen tot een aantrekke-
lijke, herkenbare, groene en vooral leven-
dige plek binnen Spaarnwoude Park.

Wat gaat er gebeuren?  Het uitwerken 
van de visie, zoals de plannen voor 
verbetering van de zwemwaterkwaliteit 
(blauwalg), natuurontwikkeling,  
evenementen en de plannen van  
Het Veerkwartier.

Meer dan 8 jaar geleden bouwden 
zij, Merel en Frank, het hutje van Het 
Veerkwartier voor 3 jaar. Het huidige 
hutje is op. Echt op! Het weekend van 
29 oktober is voor de laatste keer een 
feestelijke afsluiting met DJ Frank & Lex 
geweest. 

Het komende jaar hopen zij met de 
bouw van hun nieuwe restaurant aan te 
kunnen vangen.

SPAARNWOUDE PARK
De ontwikkeling van ontvangstgebied 
De Veerplas is een van de projecten uit 

het Programma Spaarnwoude Park 2040, 
rijk aan natuur, buitenleven en verhalen 
uit het verleden. De aanleiding vormt de 
stevige groei van steden rondom recrea-
tiegebied Spaarnwoude. Actuele thema’s 
zoals energietransitie, streekgerichte en 
natuurinclusieve landbouw en behoefte 
aan ontspanning in het groen spelen 
hierin een belangrijke rol. De steeds 
veranderende behoeften van recreanten 
vragen om een dynamisch en onderne-
mend recreatieschap.

Recreatieschap Spaarnwoude

Een nieuw cultureel buurtplatform van en 
voor alle bewoners van Haarlem Oost.
EAST • SIDE • STORIES wil projecten en initi-
atieven produceren en faciliteren waarin de 
verhalen uit onze wijken worden gedeeld 
en gevierd.

Ons verhaal:
Wij geloven dat het juist nu de tijd is om 
meer mogelijkheden te creëren & plek-
ken te bouwen waar alle bewoners, oude 
en nieuwe, elkaar kunnen ontmoeten en 
elkaars verhalen kunnen horen. Zodat we de 
ziel van onze wijken met elkaar kunnen vie-
ren, doorgeven en niet verloren laten gaan.

Daarom hebben wij EAST • SIDE • STORIES 
opgericht. We geloven dat verhalen de 
kracht hebben om mensen dichter bij elkaar 

te brengen. We willen datgene wat we ons 
thuis noemen, op alle mogelijke manieren 
samen vieren.

Op dit moment hebben wij 3 projecten 
ingediend bij Oost Aan Zet:

PROJECTEN:
1:  Muurschilderingen Prinses Beatrixdreef
2:  Film - ode aan het Beatrixplein
3:  Oost in zicht - buitenexpositie / galerie

Nieuwsgierig naar onze projecten, bekijk 
dan onze website www.eastsidestories.nl of 
scan de QR-code.

Wij hopen dat je na het lezen van onze plan-
nen enthousiast bent geworden en zin krijgt 
om met EAST • SIDE • STORIES mee te doen! 

Wij nodigen je uit om met ons mee te 
denken over de vraag: Wat maakt dat ik mij 
gelukkig en thuis voel op de plek waar ik 
woon? 
Dus woon je in Oost en zou jij je verhaal wil-
len delen, gewoon even kletsen, iets samen 
willen doen of het podium willen pakken? 
Laat het ons weten! Je kan ons bereiken via: 
eastsidestorieshaarlem@gmail.com 

Christel Staal

EAST • SIDE • STORIES
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De wijkraad is decennia geleden (1992) 
ontstaan vanuit initiatieven van wijk-
bewoners. Sinds de oprichting spant 
zij zich in om de leefbaarheid in de 
wijk onder alle omstandigheden voor 
iedereen zo goed en prettig mogelijk te 
houden. En waar mogelijk te verbeteren 
voor alle groepen bewoners, instellingen 
en bedrijven binnen de wijk.

Dit gebeurt door vrijwilligers, die zich 
voor kortere of langere periodes voor de 
wijk inzetten. Er zijn veel verschillende 
taken, die binnen de wijkraad vervuld 
worden. Deels gebeurt dit vanuit het 
bestuur, deels al jaren ook vanuit werk-
groepen. 

Om dit verder te kunnen verbeteren, 
willen wij niet alleen de bestaande 
werkgroepen versterken, maar ook 
nieuwe werkgroepen toevoegen. Om 
dit te kunnen realiseren zoeken wij 
mensen uit de wijk, die zich betrokken 
voelen bij wat zich in de wijk afspeelt en 
in de toekomst gaat afspelen. De wijk 
gaat verder groeien door nieuwbouw, 

nieuwe bewoners komen hier wonen. 
Ook winkelcentrum Beatrixplein wordt 
volledig vernieuwd. Zo zijn er meer al 
lopende projecten, maar ook tal van 
projecten die voor de komende jaren op 
stapel staan.

in onderstaande tabel ziet u een over-
zicht van werkgroepen, zowel bestaande 
als mogelijke nieuwe.

Suggesties voor een nog niet in dit 
overzicht genoemde werkgroep zijn 
natuurlijk welkom.

Wie zich aangetrokken voelt tot één of 
meerdere van deze werkgroepen, hier 
een uitdaging in ziet en zich er voor wil 
inzetten, is van harte uitgenodigd zijn/
haar interesse kenbaar te maken per  
e-mail: parkwijk-zuiderpolder@
wijkraden-haarlem.nl 

De wijkraad organiseert dan een bij-
eenkomst met geïnteresseerden om 
een en ander verder te bespreken. Het 
is niet alleen het bezig zijn met wat je 
interesseert, het is ook gezellig en levert 
nieuwe contacten op. Hoe meer mensen 
zich binnen de wijkraad en zijn werk-
groepen willen inzetten voor een betere 
leefomgeving binnen de wijk, hoe beter 
dat gaat lukken en hoe meer voldoening 
het gaat geven.

We zien je aanmelding dan ook graag en 
met belangstelling tegemoet!

Namens het bestuur van Wijkraad 
Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer,

Jan Wakker

Oostpoort Domus Plus Prins Bernhardlaan Reinaldapark

Mobiliteit /  
Verkeer / Parkeren

Schiphol Sociaal domein / 
Leefbaarheid /  

Inclusiviteit

Groen & Water

Participatie Wijkkrant redactie Evenementen / 
Buurtfeesten

BEA-park

WET ENERGIETOESLAG 2023 AANGENOMEN 
Nieuwsbericht | 03-10-2023 | 13:47 

Na de Tweede Kamer heeft ook de Eerste 
Kamer ingestemd met het wetsvoorstel 
Eenmalige Energietoeslag 2023. Gemeen-
ten kunnen daardoor beginnen om – net 
als in 2022 – huishoudens op of net bo-
ven het sociaal minimum te helpen met 
de hoge energiekosten. 

Hoogte van de energietoeslag 
De energietoeslag wordt uitgekeerd door 
de gemeente, en de gemeente bepaalt 
het bedrag. In de meeste gemeenten is 
de energietoeslag € 800. Om de eerste 
helft van 2023 te overbruggen hadden 
gemeenten namelijk de mogelijkheid 
de energietoeslag van 2022 te verhogen 
met een bedrag van € 500. Dit ging uit 

het budget voor de Energietoeslag 2023. 
Gemeenten die dit niet hebben gedaan 
kunnen de volledige € 1.300 uitkeren, net 
als in 2022. 

Studenten 
Het wetsvoorstel kent daarnaast een 
aparte regeling voor studenten waarvan 
de ouders niet kunnen bijspringen om de 
hogere energiekosten te betalen.  

Energietoeslag Gemeente Haarlem 

Algemeen 
Ook in 2023 komt er een energietoeslag. 
Hebt u een HaarlemPas en bent u hoofd-
bewoner van uw adres? Dan ontvangt u 
voor eind november 2023 automatisch de 
energietoeslag. 

Hebt u een laag inkomen en geen  
HaarlemPas, dan kunt u vanaf decem-
ber op deze pagina de energietoeslag 
aanvragen. 
 
Zie ook 
• Uitkering en regelingen bij weinig geld 
 https://haarlem.nl/uitkering-en-rege-

lingen-bij-weinig-geld

• Hulp bij geldzorgen 
 https://haarlem.nl/hulp-bij-geldzorgen

• Bereken uw recht (nibud.nl) 
 https://www.nibud.nl/tools/bereke-

nuwrecht-nl/

 Wim Kleist

Bestaande werkgroepen, maar suggesties voor nieuwe werkgroepen zijn welkom.

VERSTERKING WIJKRAAD, 
UITBREIDING WERKGROEPEN

Afbeelding van Anemone123 via Pixabay
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Wijkraadsleden
Voorzitter: Ronald Fukken
Vicevoorzitter: Wim Kleist
Secretaris: Leida Hakkenbrak
Penningmeester: Wim Kleist
Guido Schols (wijkraadslid)
Jan Wakker (wijkraadslid)
Henk de Bruin (wijkraadslid)
Adviseurs: 
Daphne Huijsse
Hilde Prins
Webmaster: Edwin Hein
Vormgeving wijkkrant: Wendy Dijkstra
Redactie wijkkrant: Ronald Fukken

Openbare vergaderingen
De openbare vergaderingen vinden plaats 
op elke eerste dinsdag van de maand  
(uitgezonderd juli en augustus) in het  
restaurant van het Reinaldahuis.

Data openbare vergaderingen:
2 jan, 6 feb, 5 mrt, 9 apr, 7 mei, 4 juni, 3 sep, 
1 okt, 5 nov, 3 dec.

De agenda van de eerstvolgende  
openbare vergadering vindt u in de  
mededelingenborden bij de bloemen-
kraam en voor gebouw De Sprong.

De wijkkrant verschijnt 3 maandelijks.

Parkwijk-Zuiderpolder in de media
Redactie wijkvisie:  
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder-Penningsveer
Vormgeving wijkkrant: wen-d.nl
Bezorging wijkkrant: Peggy Meulman

Website wijkraad:
www.parkwijk-zuiderpolder.nl
Facebookpagina wijkraad:
Wijkraad Parkwijk/Zuiderpolder

Kopij, reacties, vragen en  
opmerkingen kunt u sturen aan

parkwijk-zuiderpolder@ 
wijkraden-haarlem.nl

De redactie is op geen enkele wijze verantwoordelijk voor door derden aangeleverde artikelen en behoudt zich 
het recht voor om deze, om wat voor reden dan ook, te weigeren.

Belangrijke telefoonnummers & e-mailadressen
Alarm ‘Als elke seconde telt’ 112

Geen spoed, wel politie 0900-8844

 (lokaaltarief )

Meldt Misdaad Anoniem  0800-7000

U kunt persoonlijk terecht op het bureau

Schalkwijk, Costa del Sol 182.

Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder

parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl

Gemeente

Alle gemeentelijke zaken:  14 023

antwoord@haarlem.nl / www.haarlem.nl

Bezoekadres:  Publiekshal, Zijlvest 39

 ma t/m vr van 9.00-16.00 uur, 

 do doorlopend tot 20.00 uur

Gemeentelijke informatie Stadsdeel Oost

 https://www.haarlem.nl/stadsdeel-oost/

Afval/grofvuil

Voor al uw informatie over het ophalen

van vuilnis, afspraken grofvuil en groenafval,

klachten ondergrondse afvalcontainers

en van meldingen over gedumpt vuil op

straat neemt u contact op met:

Spaarnelanden 751 72 00

e-mail  info@spaarnelanden.nl

website  www.spaarnelanden.nl

Diensten

Na 17.30 uur, weekend, spoedeisend

Ambulance  531 91 91

Apotheek  532 07 13

Centrale doktersdienst  0900 1515

Overige

BAS geluidshinder Schiphol 020-601 55 55

Anti Discriminatiebureau  531 58 42

Advies en Meldpunt

Huiselijk Geweld 547 29 99

Bouwbureau Haarlem Oost 543 06 03

Buurtbeheer SHW 545 24 84

Dierenambulance 533 43 23

info@dierenambulance-haarlem.nl

Dierenbescherming  549 14 00

Gasservice Kennemerland 0251-24 54 54

Handhaving 511 49 50

Kindertelefoon (gratis) 0800 0432

Nuon (gratis) 0800 0513

NVSH Haarlem 532 66 02

Ouderenwerk Oost  540 55 45

‘t Polderhuis  535 33 44

Reinaldahuis 543 40 00

Sensoor 0900 0767

Sociaal Wijkteam 543 09 90

Spaarne Gasthuis 545 35 45

Steunpunt Mantelzorg 891 84 62

Tafeltje Dekje 532 25 47

Thuiszorgwinkel 891 89 18

Wijkraden Oost op internet

www.wijkradenhaarlem.nl

Woningwinkel 517 56 00

Zonnebloem 536 59 31

Zorgcentrale Thuiszorg 891 89 18

Meldpunt leefomgeving

Haarlem Oost

Ziet u kapot straatmeubilair, vernielingen, 
losse stoeptegels, volle afvalbakken of 
andere oorzaken van overlast of hinderlijke 
zaken, neem dan contact op via  
023 511 511 5 of   
www.Haarlem.nl/melding-doen of 
via de app Buiten Beter.

Bezoek dagelijks onze website 

en/of facebookpagina, dan bent u 

altijd op de hoogte van de  

laatste ontwikkelingen in en om 

de wijken Parkwijk, Zuiderpolder 

en Penningsveer.

Wij zoeken u!
Als wijkraad hebben we wel ideeën, maar we horen graag van bewoners wat zij 
vinden. Mail ons, ook met ingezonden teksten voor de volgende wijkkrant. 
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